
V sobotu 22.8.2020 se na Hřebenech uskutečnil v pořadí již 22. ročník tradičního nohejbalového 

turnaje trojic. 

V podstatě celý týden jsem byl ve stresu z avizovaného počasí (hlásili silné odpolední deště) a ve 

čtvrtek jsem se rozhodl posunou začátek turnaje již na 8:00. Obvolal jsem většinu mužstev, v pátek 

jsem rozlosoval a v sobotu ráno přesně v 8:00 se začalo!! 

Sešlo se tradičně 10 mužstev, které byly rozděleny do 2 sk po 5. 

Skupina A:  

Úsvit, H2SO4, Hřebena 1 (Petr, Péťa, Martin), Hřebena 2 (David, Péťulda, Hanous), Silever Fox 

Skupina B:  

Amarillo, Minotauři, Kocanda, Harmasan, Temno 

Počasí nám naštěstí přálo, a tak jsme zůstali u klasického průběhu turnaje, tedy že postupují první 4 

z každé skupiny a následně se hraje KO ¼ finále, semifinále, finále. 

Ze skupin nepostoupili mužstva Hřebena 2 z áčka a Harmasan z béčka. 

¼ finále: 

Úsvit – Temno 2:0 (10:8/10:6) 

Amarillo – Hřebena 2:0 (10:6/10:8) 

Kocanda – Silver 2:0 (10:6/10:7) 

H2SO4 – Minotauři 2:0 (10:9/10:9) 

 

Semifinále: 

Úsvit – Amarillo 2:0 (10:6/10:4) 

Kocanda – H2SO4 2:1 (10:7/8:10/10:7) 

 

O 3 místo: 

H2SO4 – Amarillo 2:0 

 

FINÁLE: 

Kocanda – Úsvit 2:0 (10:8/10:8) 

 

KONEČNÉ POŘADÍ 

1. KOCANDA 

2. ÚSVIT 

3. H2SO4 

4. AMARILLO 



 

Po semifinále se začalo výrazněji zatahovat, a proto jsme nechali sehrát nejdříve finále a teprve 

potom souboj o 3. místo. Hned po vyhlášení vítězů…začal slejvák :-) 

Musím se pochválit, protože neposunout začátek o cca 1,5 hodiny dříve, tak bychom asi nedohráli!! 

Stanů bylo naštěstí dost, takže se mohlo jíst, pít, sedět, klábosit, tancovat až do rána…a tak to také 

bylo. Skončili jsme ve 2 ráno. Byl to dlouhý, ale krásný den. 

Potěšila mě, mimo vysokou sportovní úroveň turnaje, hlavně velká účast diváků - během vyhlášení 

okolo 130 lidí. Ještě větší radost jsem měl z toho, že mimo tradičních návštěvníků z okolí, 

dorazila snad celá osada Kondor (sportovně na kole) a kamarádi z osady Albatros (ty jsme 

dlouho neviděli). Je vidět, že věhlas našeho turnaje nezná hranic :-) a naše výjezdy na okolní 

turnaje sklízejí, když ne sportovní, tak určitě společenský úspěch. 

 

Vytočeno 800 piv, vše snědeno a vypito – to hovoří za vše. 

 

Na závěr velké poděkování: 

Obsluze ve srubu a všem, kteří pomáhali s přípravou a organizací. 

Obci Petrov za podporu. 

Cukrárně Wolfína za nádherné dorty pro první tři mužstva!! 

Fany Gastro za dopravu občerstvení až pod nos!! 

Hasičům, Zeprisu a Oťákovi za půjčení stanů. 

Snad jsem na nikoho nezapomněl…:-) 

!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!! DÍKY !!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!! 

 

Za rok na shledanou!! 

Petr 

 

 


